
 
Is verzonden naar de griffie@waalre.nl en naar het bestuurssecretariaat Gemeente Waalre. 
En nu met de toevoeging, ook bestemd voor alle raadsleden.  
Nog geen schriftelijke bevestiging gehad.  
 
 Op 29 aug 2024 om 17:22 heeft het volgende geschreven: 
 
Geacht College van B. en W. En alle raadsleden. 
En in het bijzonder aan de wethouder van onderwijs. 
  
Beste Wethouder van de gemeente Waalre. 
 
Nogmaals zou ik graag van u het volgende willen weten. 
 
Wat zijn nu eigenlijk precies de redenen, die aangehaald werden bij de gemeenteraad om voor de 
eerdere 2 noodlokalen te stemmen en bij de laatste aanvraag niet meer blijken te gelden? 
 
Wat is precies de oorzaak, dat u in een zo’ n korte tijd tot een ander inzicht, het voortschrijdend 
inzicht bent gekomen ? 
Welke belangen zijn hierbij voorop gesteld ? 
  
En waarom is de raad er tot voor kort niet bij betrokken geweest bij de nieuwe aanvraag ? 
 
Waarom houdt u vast aan het IHP, terwijl nu over duidelijk is, dat de instroom bij De Wilderen 
blijkbaar niet blijkt te kloppen? 
  
Waarom blijft u dan toch vasthouden aan het IHP. Wat zijn precies de redenen?   
  
Waarom wordt er geen rekening gehouden met de emotionele ontwikkeling van kinderen ? 
En het welzijn van ouders en kind in Waalre dorp. 
  
De ene keer komt u zonder oog te hebben voor het welzijn van inwoners van Waalre dorp ( jong en 
oud )voor mij onduidelijke argumenten om iets af te wijzen. 
  
En bij het IHP, dat overduidelijk op een aantal punten niet blijkt te kloppen met de huidige situatie. 
(Leerlingen prognoses De Wilderen en het opleveren van de eventueel nieuwe school in 2027, dat 
onhaalbaar zal blijken te zijn), wil u van geen aanpassing weten. Waarom niet ? 
Welke belangen spelen hier allemaal ? 
  
Op de TU Eindhoven zeggen sommige 
Hoogleraren tegen hun studenten: “ ik moet bij u er wel erg veel kwartjes in stoppen voor dat het 
kwartje valt”. 
  
Ik hoop dat, dat bij u niet het geval is en dat u mij bovenstaande nu eens duidelijk kunt duiden. Want 
het kwartje wil bij mij maar niet vallen. 
  
Hopelijk wilt u eens helder en duidelijk op schrift zetten, waarom het tot nu toe is gegaan, zoals het is 
gegaan. Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald zou ik zeggen. 
En welke belangen zijn belangrijker? 
Het welzijn van jonge kinderen en hun ouders uit Waalre dorp gedurende een aantal jaren of het 
open houden van De Drijfveer? 
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4 Jarige kinderen uit kerkdorp Aalst worden door verwezen naar andere scholen in Aalst. 
Meestal is dit De Meent 
En een keuze voor de Meent gaat, daarom ook niet meer. 
4 jarige kinderen uit Waalre dorp juist geadviseerd worden om naar De Drijfveer te gaan. 
Waar blijft eigenlijk de keuze vrijheid van de ouders ? 
 
U bent er toch ook voor alle kinderen en hun ouders uit het kerkdorp Waalre ? 
En elk kind behoort gelijke kansen te krijgen en moet dezelfde rechten hebben en centraal gesteld te 
worden ! 
 
De uitstroom bij De Drijfveer naar het voortgezet onderwijs is heel anders dan bij de 4 andere 
scholen in de gemeente Waalre. 
De cijfers liegen niet ! 
  
Een overgroot percentage van de leerlingen op De Drijfveer gaat naar kader en vmbo en een erg laag 
percentage leerlingen naar een hogere vorm van voortgezet onderwijs. 
  
Bovendien weet u, dat De Drijfveer al jaren onder de opheffingsnorm zit. 
Waarom groeit de Meent wel als De Drijfveer zo’n goede school zou zijn ? 
  
Zou dat toch iets te maken kunnen hebben met hetgeen ik hierboven heb beschreven ? 
  
En het advies aan ouders bij De Drijfveer om jonge kinderen elders in  
te schrijven in verband met de eventuele verplaatsing naar Waalre Noord, want dan hoeven die 
kinderen over een aantal jaren niet naar Waalre Noord te gaan, strookt, niet met het advies vanuit 
De Wilderen, dat de 4 jarige kinderen uit Waalre dorp in principe doorverwezen worden naar de 
Drijfveer. 
  
Waarom worden ouders uit het kerkdorp Aalst daar wel in tegemoet gekomen ? 
En de ouders van jonge kinderen uit Waalre dorp niet ? 
Want ook de Meent zit blijkbaar al vol. 
 
Deze ouders worden nu gedwongen om buiten hun kerkdorp een school te zoeken en dat gaat in 
tegen de vrijheid van schoolkeuze voor de ouders. 
Om helemaal naar de openbare school of naar het Aalsterbos te moeten is bijna ondoenlijk. Zeker 
verkeerstechnisch. 
  
Ik vind dat hier sprake is van ongelijkheid van het benaderen van kinderen en ouders uit beide 
kerkdorpen. 
Hoe denkt u hierover ? 
  
Zolang de nieuwe school in Waalre Noord er nog niet is,  zou U er voor  
moeten zorgen, dat jonge kinderen in Waalre dorp naar school kunnen blijven gaan. 
 
Doet de Gemeente Waalre en Atalenta dit niet, dan zorgt u niet goed voor de jonge kinderen en 
ouders uit Waalre dorp. En dat doet geen recht aan het fijn wonen in Waalre dorp. 
  
Waar een wil is is altijd een weg om uit deze penibele situatie te komen. 
  



De grote onrust bij ouders, die voor het welzijn van hun kinderen strijden, daar heb ik heel veel 
bewondering voor en daarom zal ik ze daar in blijven steunen. 
 
Ik hoop dat in de volgende gesprekken er meer gekeken wordt naar de belangen van alle ouders in 
Waalre dorp en zeker naar het welzijn van het jonge kind in Waalre dorp. 
  
De kapotte grammofoonplaat blijkt hierbij ook van groot belang te zijn. 
Het gaat namelijk over de ruggen van jonge kinderen en hun ouders uit Waalre dorp. 
  
Bepaalde andere belangen laat de gemeente Waalre en Atalenta zwaarder wegen. En dat is 
onverteerbaar. Dit getuigt van weinig binding hebben met de jonge kinderen uit Waalre dorp en hun 
ouders. 
  
In afwachting van een duidelijk schriftelijk antwoord op mijn vragen,  
verblijf ik met vriendelijke groeten, 
  
Namens vele jonge kinderen en hun ouders uit Waalre dorp. 
Opkomend voor het jonge kind en 
hun ouders. 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
 


